
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s
Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánunk intézni az emberi er őforrások miniszteréhez, mint a tárgyban

illetékes minisztérium irányítójáho z

„Valóban csak a vonatkozó kormányrendeletnek és a pályázati kiírásnak megfelelő

személyek lehetnek majd tankerületi igazgatók? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Klebelsberg Intézményfenntartó Központról szóló 202/2012. (VII. 27 . )

kormányrendelet 5 . §-a rendelkezik arról, hogy milyen feltételek megléte esetén nevezhet ő

ki valaki tankerületi igazgatónak. Ezeket a feltételeket Miniszter Úr által 2012. augusztus

27-én kiírt álláshirdetés is tartalmazza .

Bár a pályázatok beadására jelen kérdés benyújtásakor (2012 . szeptember 24-én)

még közel egy hét áll rendelkezésre, az érintettek intézmények vezet őinek körében számos

estben már nyílt titoknak számít, hogy kik fogják elnyerni a meghirdetett tankerület i

igazgatói feladatok ellátását. Országszerte volt szerencsénk értesülni arról, hogy különböző

fideszes politikusok (országgy űlési képviselők, kormányhivatalok vezetői, megyei vagy

helyi pártvezetők stb .) szakmailag alkalmatlan, adott esetben még a megfelel ő képzettségge l

sem rendelkező , ám hűséges pártkatonának számító kegyeltjei számára már előre leosztották

ezeket a tisztségeket .



A kiszemelt jelöltek között tehát van olyan is, aki nem felel meg a

kormányrendeletben elő írt feltételek mindegyikének, mégis biztatást kapott arra, hogy adj a

be pályázatát, mert „meg lehet oldani” a problémát .

Konkrét neveket természetesen nem kívánunk említeni, de ezzel együtt is kérjük Miniszte r

Urat, hogy a felháborodásán és az általunk említettek visszautasításán túl — világosan é s

egyértelműen adjon választ a következő két kérdésre :

Valóban csak a vonatkozó kormányrendeletnek és a pályázati kiírásnak megfelelő

személyek lehetnek majd tankerületi igazgatók?

Milyen garanciák vannak arra vonatkozóan, hogy a beérkezett pályázatokat valóban

csak szakmai szempontok, és nem a személyes ismeretségek és/vagy köztudomás ú

politikai szimpátiák alapján bírálják majd el ?

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 24 .

Szávay István

országgyűlési képviselő
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